



Number Nummer	Rotation per day Umdrehungen pro Tag
0	Stop
1	600
2	700
3	800
4	900
5	1000
6	1100
7	1200
8	1500
9	1800

Double click the button to select the direction. There are 3 directions available: Clockwise winding, counter-clockwise winding or bi-directional winding. Each watch has a unique directional setting, Please select the appropriate setting for your watch. Press and hold the button 3 seconds or more seconds to turn the device off. Pressing the again turnst he winder on.

The watchwinder can be operated with the supplied 5V power supply unit or with battery (2 batteries type C 1.5 V).

Batteries are not included!

The batteries are placed on the underside of the watchwinder (open the flap). The watchwinder runs for approx. 300 days in battery operation. If the number flashes in the display, the battery is almost empty and needs to be changed.

Please never use the power supply unit and battery together (risk of battery leakage)!

All functions are switched via the push button.

Doppelklicken Sie auf den Druckknopf, um die Richtung auszuwählen. Dazu stehen 3 Drehrichtungen zur Verfügung: Rechtsdrehend, Linksdrehend oder Drehung in beide Seiten. Bitte wählen Sie die passende Einstellung für Ihre Uhr. Drücken Sie den Druckknopf mindestens 3 Sekunden lang, um das Gerät auszuschalten. Durch erneutes Drücken des Druckknopfes wird der Uhrenbeweger eingeschaltet.

Der Uhrenbeweger kann mit dem mitgelieferten 5V Netzteil oder mittels Batterie (2 Stk. Batterien Type C 1,5 V) betrieben werden.

Batterien sind nicht inkludiert!

Die Batterien werden an der Unterseite vom Uhrenbeweger (Klappe öffnen) hinein gegeben. Im Batteriebetrieb läuft der Uhrenbeweger ca. 300 Tage. Wenn die Ziffer im Display blinkt, ist die Batterie fast leer und muss gewechselt werden.

Bitte nie Netzteil und Batterie gemeinsam benützen (Batterieauslaufgefahr)!

Alle Funktionen werden über den Druckknopf geschalten.

EN

DE